
, 
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Komise: Školská                                                                RM   4. 3. 2020  

Datum :   24. 2. 2020 – 16:30 hod. 

Přítomni: 

 

 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Hosté:               

Mgr. Dana Vepřková, PhDr. Stanislava Lisková, Ing. Josef Treml, Mgr. Jana 

Červená, PhDr. Nina Bilincová, Mgr. Yvetta Jeřábková, Mgr. Růžena Votrubová, 

PaedDr. Jiří Michal, Kamila Drtilová, Bc. Karel Polívka, PaedDr. Jana Nedvědová, 

Ing. Aneta Kubínová, Mgr. Patricie Koubská 

Petr Spálený, Mgr. Vladislav Tuček, Kateřina Špalková  

0 

Jitka Lišofská Rosická  

Člen RM: Mgr. Vít Šnajdr  

Příští jednání: 30. 3. 2020 – 16:30 hod. Václavské náměstí zasedací místnost 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

      b e r e   n  a   v ě d o m í  

zápis školské komise ze dne 24. 2. 2020   

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Program: 

1) Návštěva paní Jitka Lišofská Rosická  

2) Informace z kontroly kontrolní skupiny pro  Školní jídelny Kutná Hora  

3) Eduzměna  

4) Městský žákovský parlament   

1) 

Jednání školské komise zahájila předsedkyně D. Vepřková a přivítala paní Jitku Lišofskou Rosickou, 

předsedkyni POD HORAMI, z.s., kterou pozvala, aby došlo k vysvětlení aktivity, kterou paní 

Lišofská Rosická učinila v době, kdy školská komise projednávala žádosti o dotace na projekty pro 

rok 2020. Paní Lišofská Rosická, aniž by měla k takovému kroku oprávnění (dotace na projekty 

nebyly v době její aktivity - 10. leden 2020 schváleny ZM), požadovala vysvětlení po člence komise, 

proč byl kritizován jimi připravovaný projekt pro ZŠ. Paní Lišofská Rosická se dlouze rozhovořila o 

činnosti spolku a naprosto neodpověděla  na otázky, které se týkaly její nepatřičné aktivity v oblasti 

dotací na projekty pro rok 2020. J. Červená přečetla e-mailovou zprávu, ve které byla ještě před 

lednovým jednáním komise dotazována na důvod nízkého hodnocení projektu Pod Horamiz.s.. 

V druhé části tohoto setkání se paní Lišofské Rosické předsedkyně komise zeptala, kde všude ještě 

žádají a čerpají dotace. Tento dotaz byl položen na základě jednání lednového ZM a dotazu 

zastupitele M. Starého a D. Vepřkové. V této oblasti pí Lišofská Rosická velmi podrobně popsala, 

jakým způsobem čerpají dotace a jakým způsobem s nimi nakládají při činnosti spolku. Uvedla, že na 

KÚ žádali o dotace naposledy v letech 2016, 2017, dále jejich činnost podporují soukromé firmy a 

také využívají možnosti čerpat finanční prostředky z dotačních programů města pro oblast vzdělávání 

a volného času.  

2) 

 D. Vepřková dále informovala o předání podrobné zprávy z kontroly školních jídelen členům vedení 

města, které bude s materiálem dále pracovat. Dále upozornila na pozitivní změny, ke kterým došlo 

díky činnosti kontrolní skupiny - pořízení jídelních setů na školní jídelnu Kremnická. Zde došlo 

k dokončení a úpravě prostoru jídelny. Děti v současné době tak mohou lépe stolovat, na obdélníkový 

stůl se jim dobře umísťují jídelní tácy. Podle informace D.  Vepřkové dojde i v této jídelně ke zlepšení 



v oblasti pitného režimu pro děti a bude i zde umístěn nápojový automat. Dva podobné automaty již 

fungují na ostatních dvou pracovištích školních jídelen KH. Opět z podnětu kontrolní skupiny. Dále 

D. Vepřková, J. Červená a K. Polívka krátce pohovořili o svých postřezích, které načerpali při 

návštěvě jednotlivých pracovišť  a shodli se na tom, že nedostatky  jsou   dlouhodobě způsobovány 

nevhodným manažerským vedením této organizace. Paní J. Červená informovala o velmi špatné 

situaci ve školní jídelně Jiráskovy sady v období nemoci hlavní kuchařky. Žáci II. stupně ZŠ TGM 

svoje negativní zkušenosti vyjadřují v petici „Lepší jídelna“ (150 podpisů). Petice byla předána panu 

místostarostovi V. Šnajdrovi.  

3) 

Pan místostarosta V. Šnajdr informoval o pilotním projektu zaměřeném na vzdělávání, který si klade 

za cíl podpořit rozvoj mateřských, základních a středních škol náležících do obce s rozšířenou 

působností Kutná Hora. Jedná se o projekt na období pěti let, objemem finančních prostředků ve výši 

200 milionů Kč, 41 ředitelství škol uvedených druhů.  Projekt je zaměřen na podporu práce s řediteli, 

se zřizovateli škol, s pedagogy škol. V projektu se spojují a podílí zřizovatelé, ředitelé, učitelé a 

rodiče žáků s cílem zlepšit činnost a funkci všech složek a společně s pomocí podpůrných opatření 

docílit „spokojených“ žáků, tzn. jejich zlepšení v základních gramotnostech, zlepšení vztahu ke škole. 

Zároveň je cílem dosažení dobré kvality všech škol ve všech částech regionu a snížit procento žáků, 

kteří předčasně opouštějí vzdělávací systém.  

Pan V. Šnajdr dále zmínil získané zkušenosti v Porúří -SRN (stejné problémy jako u nás) a ukončení 

přípravné fáze projektu, zahájení mapovací fáze. Od 1. 9. 2020 budou zahájena konkrétní opatření dle 

popsaných potřeb jednotlivých škol. Vytvořeno bude sedm pracovních skupin, v současné době 

dochází k vytipování vedoucích těchto skupin. Důležitým předpokladem bude dobrá znalost místního 

prostředí.  

Členové komise obdrželi také další informace a podrobný materiál k Eduzměně jim bude zaslán od 

paní Kamily Drtilové, manažerky a koordinátorky projektu. Kontakt: 702 195 864, 

mapkutnahora@gmail.com 

4) 

Předsedkyně školské komise D. Vepřková informovala o setkání Městského žákovského parlamentu 

v pátek dne 28. 2. 2020 v Rytířském sále. Kladně okomentovala, že se této aktivity účastní všechny 

školy působící ve městě.    

 

Příští schůzka se uskuteční: pondělí 30. 3. 2020 od 16.30 hodin v zasedací místnosti            
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3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

Komise doporučuje  RM  zabývat se zprávou kontrolní skupiny o úrovni  stravování ve školních 

jídelnách v Kutné Hoře.  

 

 

4) Reakce rady města:       

Zapsala: M. Nechojdomová 

Elektronicky ověřila: Mgr. D. Vepřková  

Datum:  27. 2. 2020 

mailto:mapkutnahora@gmail.com

